



## MØTEPROTOKOLL

### Grefsen menighetsråd

**Dato:** 14.06.2018 kl. 19:00  
**Sted:** Grefsenhjemmet  
**Arkivsak:** 17/00002

**Tilstede:** Arne Morten Holmeide, Helene Laurvik, Lise Cathrine Solbakken, Marit Østang, Mette Winsnes Rødal og Ole Herman Fisknes.

**Forfall:** Anne-Gerd Gjevre, Donna Laurene Wiger, Gunnstein Norheim, Merete Waage Hanssen-Bauer, Sigmund Akselsen og Tom Heier.

**Andre:** Magne Roland, Julie Mittet, Ole Berget, Anne-Berit Prestegård, Kjellaug Hummelvoll og Tore Hafnor.

**Protokollfører:** Arne Morten Holmeide/Tore Hafnor

SAKSKART		Side
<b>Saker til behandling</b>		
<a href="#">48/18</a>	Godkjenning av innkalling og saksliste for Grefsen menighetsrådsmøte 14.06.2018	2
<a href="#">49/18</a>	Godkjenning av møteprotokoll fra Grefsen menighetsrådsmøte 14.05.2018	3
<a href="#">50/18</a>	Grefsenhjemmet informerer	4
<a href="#">51/18</a>	Grefsenhjemmets venner.	5
<a href="#">52/18</a>	Kontrakt med Talefotens redaktør.	6
<a href="#">53/18</a>	Utbygging av vinterhagen på menighetssenteret.	7
<a href="#">54/18</a>	Kirkemusikkutvalg.	8
<a href="#">55/18</a>	Lyskastere i kirkerommet.	9
<a href="#">56/18</a>	Revidert budsjett for Ludo.	10
<a href="#">57/18</a>	Gave til et NMS leirsted.	11
<a href="#">58/18</a>	Referat fra fellesrådet og/eller hovedkomite.	12
<a href="#">59/18</a>	Eventuelt	13

Grefsen 22.06.2018  
Marit Aarrestad Østang  
Leder

Arne Morten Holmeide/Tore Hafnor  
Møtesekretær

## **Saker til behandling**

### **48/18 Godkjenning av innkalling og saksliste for Grefsen menighetsrådsmøte 14.06.2018**

Behandlet av	Møtedato	Saksnr.
1 Grefsen menighetsråd	14.06.2018	48/18

## **Møtebehandling**

### **Votering**

Enstemmig.

### **Vedtak**

Innkalling og saksliste er godkjent.

## **49/18 Godkjenning av møteprotokoll fra Grefsen menighetsrådsmøte 14.05.2018**

Behandlet av	Møtedato	Saksnr.
1 Grefsen menighetsråd	14.06.2018	49/18

### **Møtebehandling**

#### **Votering**

Enstemmig.

#### **Vedtak**

Protokoll er godkjent.

## 50/18 Grefsenhjemmet informerer

Behandlet av	Møtedato	Saksnr.
1 Grefsen menighetsråd	14.06.2018	50/18

### **Møtebehandling**

Magne Roland orienterte om Grefsenhjemmet, og framholdt de ansatte og innsatsen til Grefsenhjemmets venner. Julie Mittet understreket kulturen hos personalet og frivilligheten. "Ja-kultur" gir godt renommé. Nye krav til enerom med mer «personsentrert omsorg». Sykehjem er omdøpt til langtids- og korttidshjem. Behov for omfattende kunnskap om sykdom - kompetanseutvikling.

Aktive frivillige har vært avgjørende. Bekymringspunkt: Kunne videreføre den kontinuerlige innsatsen til Grefsenhjemmets venner, som samler 70 deltakere på 45 årlige samlinger.

Julie orienterte om prestetjenesten og tilbud overfor yngre med demens.

94 store enerom med bad. 7 av disse kan også benyttes av par. Demente har dører ut mot atriene.

Planer om kafè også åpent for folk utenfra.

Dokumentasjon om Grefsenhjemmet, laget i forbindelse med arbeid med ny kontrakt med Oslo kommune, vil bli ettersendt når prosessen med Oslo kommune er avsluttet.

Marit Østang takket for orientering, gjestfrihet og god bevertning.

### **Vedtak**

Tatt til orientering.

## **51/18 Grefsenhjemmets venner.**

Behandlet av	Møtedato	Saksnr.
1 Grefsen menighetsråd	14.06.2018	51/18

### **Møtebehandling**

Det er i dag 10-12 frivillige, men utfordringen er å finne folk som kan være med i et lederteam framover. Behov for 2-4 som kan være med i et lederteam, som tar ansvar for program og finne musikere: Samling hver onsdag og det arrangeres også konserter som er populære. Grefsenhjemmets venner har foreslått å redusere onsdagssamlingene til annenhver uke, men dette har ledelsen av Grefsenhjemmet motsatt seg. Flere vil være «venner» - men det er behov for flere ledere. Anne-Berit Prestegård sa seg villig til å fortsette som leder, men ikke hvis hun ble alene.

Godt samarbeid med de ansatte er positivt og har utviklet seg veldig bra. Program er lagt for høsten - men i løpet av høsten bør det rekrutteres - kanskje noen kan ta en prøvevakt - onsdager kl. 11-12? Menighetsrådet foreslår at diakon Anette Norman kan bidra inn i ledelse og planlegging av arrangementene, med utgangspunkt i en onsdag i måneden.

Marit takket Grefsenhjemmets venner.

### **Vedtak**

Tatt til orientering.

## **52/18 Kontrakt med Talefotens redaktør.**

Behandlet av	Møtedato	Saksnr.
1 Grefsen menighetsråd	14.06.2018	52/18

### **Møtebehandling**

#### **Votering**

Enstemmig.

#### **Vedtak**

Kontrakten med Talefotens redaktør er godkjent.

## **53/18 Utbygging av vinterhagen på menighetscenteret.**

Behandlet av	Møtedato	Saksnr.
1 Grefsen menighetsråd	14.06.2018	53/18

### **Møtebehandling**

Styreleder i Frivillighetsentralen, Marit A. Østang informerte om fremdriften i saken. Prosjektering og søknadsprosess pågår. Utbyggingen ligger lengre fram i tid enn tidligere forespeilet. Lise Cathrine Solbakken har sagt ja til å bidra med sin kompetanse.

### **Vedtak**

Tatt til orientering.

## **54/18 Kirkemusiklutvalg.**

Behandlet av	Møtedato	Saksnr.
1 Grefsen menighetsråd	14.06.2018	54/18

### **Møtebehandling**

Menighetsrådet ser positivt på opprettelsen av et kirkemusiklutvalg i Grefsen menighet. Forslag til mandat og kandidater foreligger. Det foreslås at det i utgangspunktet etableres et lite utvalg, og at dette skal suppleres med flere medlemmer når en ser hvilken kompetanse det kan være viktig å knytte til seg. Menighetsrådet poengterte viktigheten av variasjon og bredde i det kirkemusikalske arbeidet.

### **Votering**

### **Vedtak**

Det nedsettes et kirkemusiklutvalg, bestående av følgende medlemmer: Bård Bostrup, Tone Ophus og Erlend Fagertun. Erlend Fagertun er sekretær for utvalget og vil ta initiativ til å sammenkalle utvalget i begynnelsen av høsten. Mandatet for kirkemusiklutvalget er vedtatt.

Mandat for musiklutvalget:

1. Utvalget skal utarbeide en plan for det kirkemusikalske arbeidet i Grefsen menighet. Planen vurderes og revideres annethvert år.
2. Utvalget skal arbeide for en god og variert konsertvirksomhet i Grefsen kirke.
3. Utvalget skal jobbe for å utvikle samarbeidet mellom Grefsen kirke og lokale musikkrefter.
4. Utvalget kan kartlegge - /undersøke om mulighetene for en lokal kirkemusikkfestival i Grefsen menighet er til stede.
5. Kantor i Grefsen kirke er sekretær for utvalget.



## **55/18 Lyskastere i kirkerommet.**

Behandlet av	Møtedato	Saksnr.
1 Grefsen menighetsråd	14.06.2018	55/18

### **Møtebehandling**

Stillas kostnad 15.000. Aktuelt å skifte til led-lys. Innhentet tilbud i fjor på 156.000, nytt tilbud på 106.000.

### **Votering**

Enstemmig.

### **Vedtak**

Menighetsrådet savner oppdatert regnskap og ber daglig leder foreta en vurdering av økonomisk status basert på kontoutskrift spesielt offer og givertjeneste på inntektssiden og regnskapstall for kostnader og gis fullmakt til å gå til innkjøp av belysning.

## **56/18 Revidert budsjett for Ludo.**

Behandlet av	Møtedato	Saksnr.
1 Grefsen menighetsråd	14.06.2018	56/18

### **Møtebehandling**

Ludo ønsker å utvide samlingene med ½ time. Dette er kostnadsberegnet til 3.000 for høsten 2018.

### **Votering**

Enstemmig.

### **Vedtak**

Ludos utgifter til konsulentonorar økes med 3.000 for 2018. Videreføring i 2019 skal vurderes i sammenheng med øvrige tilbud for barn- og ungdom og budsjettmessig dekning.

## **57/18 Gave til et NMS leirsted.**

Behandlet av	Møtedato	Saksnr.
1 Grefsen menighetsråd	14.06.2018	57/18

### **Møtebehandling**

Kateket Geir Hegerstrøm mottok forespørsel om gave til legging av nytt gulv på ett av Det Norske Misjonsselskap sine leirsteder. Han videresendte denne til menighetsrådet med begrunnelsen at Grefsen menighet hadde leid leirstedet for en del år siden.

### **Votering**

Enstemmig.

### **Vedtak**

Menighetsrådet ser ikke at vi kan prioritere gave til leirstedet.

## **58/18 Referat fra fellesrådet og/eller hovedkomite.**

Behandlet av	Møtedato	Saksnr.
1 Grefsen menighetsråd	14.06.2018	58/18

### **Møtebehandling**

Ole Herman orienterte om sak fra bispedømmeråd om navn på Nordre Aker Prosti. Forslag: Akerselva prosti.

Enhetlig ledelse utsatt grunnet manglende kapasitet til gjennomføring og kommunesammenslåing i Asker. Kirkebruksplanen er ressurskrevende.

Kirkerådet har kommet med kirkeordning som er svært detaljert. Ole Herman frykter toppstyring og at lokalt initiativ ikke prioriteres.

### **Vedtak**

Tatt til orientering.

## 59/18 Eventuelt

Behandlet av	Møtedato	Saksnr.
1 Grefsen menighetsråd	14.06.2018	59/18

### Møtebehandling

- Marit orienterte om møte om barnehagens uteareal. Tilbud overstiger budsjett. Det velges derfor kun å gjennomføre første trinn i løpet av sommeren 2018, for så å evaluere prosjektets framdrift og samlede kostnad i løpet av høsten 2018.
- Tore orienterte om prosjekt knyttet til regnskap. Kirkelig Fellesråd I Oslo har leid inn et konsultentselskap for å finne forslag til forbedringer på situasjonen rundt økonomiavdelingen, og regnskapsføringen.
- Marit orienterte om ansettelse av prost. Intervjuer i august. Menighetsrådet kan gi uttalelse primo september. Anne-Gerd bes følge opp denne saken på vegne av MR.
- Samarbeidsmøte mellom stab og menighetsråd er satt til 14. november klokken 16:00.
- Orientering om trosopplæringsutvalget. Konfirmantleir kolliderer med Krik-leir.
- Marit takket for innsatsen våren 2018. Det ble ønsket god sommer!

### Vedtak

Tatt til orientering.